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10 Ocak Gazeteciler Gününde Fatsa Belediye Başkanı Etem Kibar’ın akşam yemeğinde misafiri
olduk.

Aynı günün sabah kahvaltısında da valilik ve büyükşehir belediyesinin Ordu merkezdeki
davetinde bulunduk.

Gazetecilerin bu özel günlerindeki davetlere katılması bazı muhalif çevrelerce eleştiri konusu
ediliyor. Eleştiri tabii ki yapılabilir. Fakat gazetecilere özel günlerde eleştiri getirmek ne kadar
doğrudur? Gazeteci davet edilen yere gitmesin mi? Kaldı ki gittiği yerde de bir haber çıkabilir.
Olası haberi kamuoyu ile paylaşabilir. Bazen meselelere bu açıdan da bakmak gerekir.
Gazetecilerin bulunduğu alanları kamu görevi icrası çerçevesinden görmek gerekir.

Fatsa Belediye Başkanımız Etem Kibar yemek sonrası çay sohbetinde gazeteci
arkadaşlarımızın sorularına muhatap oldu.

Ordu ve Fatsa basını bu yemekte hazır bulundu. Ordu merkezden televizyoncu arkadaşlarımız
katılım sağladı.
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Ortam, samimi sohbetle başladı.

Soruların ağırlığı yaklaşan seçimlere dair oldu.

Başkan Kibar;  “Görevim gereği hizmet etmeye gayret gösteriyorum. Biz Fatsamıza
hizmet etmekle yükümlüyüz.”  dedi.

Bir çok siyasi tartışmanın ve gelecek olan soruların önünü de bu beyanatıyla kesmiş olan Etem
Kibar; soy ismine münhasır gerçekten “KİBAR” bir kişilik.

Tabii ki gazetecilerle buluştuğunda yaptığı hizmetlerden bahsetmek ister. Hedeflerini konuşmayı
ister.

Öyle de yaptı...

Kapalı Pazaryeri, her alanda asfalt yol çalışmaları, altyapı hizmetlerinde gelinen nokta,
yedi ayrı kavşak çalışması, organize sanayi bölgesine ulaşım için ikinci köprü çalışması,
meydan oto park, Çerkezler Tepesi Mesire alanı, millet bahçesi, Evkaf Mahallesi kentsel
dönüşüm projesi, sahil dolgu projesi ve yapılacak üst yapılar, sahil yürüyüş parkurları ve
devam eden onlarca iş... 

Evet; Etem Kibar yerel yönetim hizmetlerine tam odaklanmış durumda.

Öyle de olması gerekir. Sonuçta Etem Kibar Fatsa’nın belediye başkanı. Bizler Fatsa’ya hizmet
etmesini bekleriz. Çıtayı yükseltmesini isteriz.

Başkanımızın çoğu zaman; “HİZMET ETMEYE ODAKLI ÇALIŞIYORUZ” açıklamasını da
doğru bir yaklaşım olarak algılıyoruz.
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Tabii ki taktir kamuoyunun...

Hakem vatandaşlarımız.

*                                                                             *            *

YENİ İSİMLER Mİ, ESKİYE DÖNÜŞ MÜ?

Gündem milletvekili seçimleri olunca gazeteciler bir araya geldiğinde amiyane tabirle “Öküz
altında buzağı ararlar”, 
isimler üzerinde tartışırlar.

Bu bağlamda an itibariyle AK Parti en çok tartışılan parti.

Listeler şimdiden yapılmış sanki.

İdris Naim Şahin, Enver Yılmaz ve Eyüp Fatsa AK Partinin yıldızları gibi gösteriliyor.

Bu isimler AK Parti teşkilatlarında ciddi, ciddi konuşulur oldu. Milletvekili listelerinde yer
alabilecekleri tartışılıyor.

Sayın cumhurbaşkanımızın bir kez gözünden düşürdüklerini “yeniden birlikte olmaz” inadını
nasıl değerlendirmek gerekir?

Sayın Erdoğan’ın inadı kırılabilir mi?
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Yoksa yepyeni isimler üzerinde mi durmak gerekir?

Dolayısıyla AK Parti bu seçimlerde yenilerle yol yürüyebilir. Yenileri risk görürse ancak eskiye
dönüş nadiren muhtemel olabilir.

AK Parti için MHP’nin adayı da önemli.

MHP adayı kendi listesinden mi yoksa AK Partinin listesinden mi girecek?

Bunların tamamı tartışmaya açık olgular.

*                                                                             *            *

BELEDİYE ÇALIŞMALARI HER SEÇİMİN BELİRLEYİCİ
UNSURUDUR

Belediyelerin çalışmaları da bu seçimlerde belirleyici unsurlar olacak.

Vatandaşlar yerel hizmetlere bakacak. Başkanların başarılarına bakacak.

Başta büyükşehir belediyesi olmak üzere ilçelerde hangi beklentiler karşılık bulmuş, hangi
hizmetler hayata geçmiş seçmen tercihlerinde etkili olacak.

Yerel hizmetler bakımından iktidar aleyhine bir olumsuzluk yaşanacağını sanmam.

Ordu’da 17 ilçe belediyesi ve bir büyükşehir belediyesi AK Partinin en büyük avantajıdır. Saha
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algısını pozitife dönüştürecek kurumlardır.

Seçimlere uzun bir süre olmasına rağmen AK Parti ilimizde ve diğer Karadeniz illerinde büyük
kayıplar vermeyebilir. Karadeniz Bölgesi AK Partiye her seçimde yüksek oranda oy veren bir
seçmen kitlesini içinde barındırıyor.

Fındık bölgesinde de durum AK Parti lehine çok daha pozitif.

Fındık fiyatı bunun en belirgin yansımasını ortaya koyuyor. Üretici fiyata çok ciddi tepki
koymuyor. Dolayısıyla fındık üreten illerde AK Parti oy kaybetmeyecek.

Bu günün görüntüsü böyle...
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